
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundhedsministeren

Ministeren for offentlig innovation

Dato: 30. maj 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål CG

Hvorfor har regeringen valgt at splitte diskussionen om styring fra diskussio-

nen om det nære og sammenhængende sundhedsvæsen, når de to dele el-

lers hænger uløseligt sammen som løsningen på det store problem med over-

belægning på sygehusene, og finder regeringen denne opsplitning hensigts-

mæssig?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S) og

Astrid Krag (S).

På udvalgets vegne

Liselott Blixt

formand
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